
1 

 

Zápisnica 

z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného  

dňa 27. 05. 2021 

 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia 

4. Schválenie záverečného účtu za rok 2020 

5. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 3/2021 

6. Schválenie Dodatku č.1 k Zmluve o spolupráci na príprave a implementácii 

Integrovanej územnej stratégie Udržateľného mestského rozvoja „Žilina“ uzatvorenej 

dňa 18.12.2020 v Žiline 

7. Schválenie zmluvy o zriadení vecného bremena – 11265-Ovčiarsko-Kľuky-rozšírenie 

NNK 

8. Rôzne 

9. Interpelácie poslancov 

10. Záver 

 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
 

Rokovanie zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 17.10 h starosta obce 

Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal hlavného kontrolóra, poslancov OZ, skonštatoval, že sú 

prítomní piati poslanci a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. Starosta informoval, že poslanci 

OZ Juraj Galbavý a Peter Palko sa ospravedlnili, z pracovných dôvodov prídu neskôr. 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určil za zapisovateľa poslanca Ľuboša Tótha a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov Jozef Hasko a Ľuboš Ballay. 

 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie 

a) určenie poslanca Ing. Ľuboš Tóth za zapisovateľa 

b) určenie poslancov Jozef Hasko a Ľuboš Ballay za overovateľov zápisnice. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 
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Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 3 – Schválenie návrhu programu  zasadnutia 
 

Starosta obce oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia. Po prednesení 

návrhu programu zasadnutia požiadal starosta obce o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje navrhnutý program zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 4 – Schválenie záverečného účtu za rok 2020 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania, uviedol, že komunikácia obecného úradu voči poslancom 

OZ aj občanom je ústretová a poslanci OZ sú priebežne informovaní a aktívne sa podieľajú na 

činnosti obce. Informácie uvedené v záverečnom účte boli predmetom diskusií a schvaľovania 

výdavkov a v prípade, že budú mať poslanci OZ akékoľvek otázky, je pripravený na ne 

odpovedať. Po úvode odovzdal slovo Hlavnému kontrolórovi Rastislavovi Lamošovi. 

 

Hlavný kontrolór Rastislav Lamoš uviedol, že poslanci OZ mali k dispozícii záverečný účet 

obce Ovčiarsko za rok 2020 vrátane odborného stanoviska a oboznámil poslancov so 

skutočnosťou, že odporúča záverečný účet obce schváliť bez výhrad. Poslanci OZ nemali 

k predloženému záverečnému účtu žiadne otázky. Starosta predniesol návrh uznesenia 

a požiadal poslancov OZ o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko schvaľuje 

a)  záverečný účet a celoročné hospodárenie obce Ovčiarsko bez výhrad 

b)  použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške  

     50 502,80 EUR. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 5 – Schválenie rozpočtového opatrenia č. 3/2021 
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Starosta otvoril bod rokovania, skonštatoval, že poslanci OZ dostali návrh rozpočtového 

opatrenia vopred e-mailom, poskytol výtlačok rozpočtového opatrenia a otvoril diskusiu. 

 

V rámci diskusie starosta okrem iného uviedol: 

- Obec získala finančné prostriedky z prevádzky MOM v sume viac ako 16 tis. €, 

- Vyčlenenie finančných prostriedkov 700 € pre náhrady paliva za používanie vlastného 

osobného auta pri pracovných cestách mimo Ovčiarska, 

- Vyčlenenie finančných prostriedkov 13 tis. € na opravu cesty, 

- Vyčlenenie finančných prostriedkov 7 tis. € na vybudovanie WC pri budove DCO, 

- Informáciu o tom, že podal žiadosť o preplatenie nákladov na sanáciu mimoriadnej 

udalosti v lokalite Slnečná stráň. 

 

Po skončení diskusie starosta predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ 

o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2021. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 6 – Schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o spolupráci na príprave a implementácii 

Integrovanej územnej stratégie Udržateľného mestského rozvoja „Žilina“ 

 

Starosta otvoril bod rokovania a oboznámil poslancov OZ s návrhom dodatku k už schválenej 

zmluve. Dodatok bol vypracovaný z dôvodu pristúpenia obce Višňové. Po úvodnom 

vysvetlení starosta otvoril diskusiu. 

 

Vzhľadom na skutočnosť že poslanci OZ nemali k tomuto bodu otázky, dal starosta hlasovať 

o návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje Dodatok č. 1 k Zmluve o spolupráci na 

príprave implementácii Integrovanej územnej stratégie Udržateľného mestského rozvoja 

„Žilina“. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 2 poslanci – Juraj Galbavý, Ing. Peter Palko PhD. 

Hlasovali za (menovite):              5 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
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Poslanec Peter Palko prišiel o 17:47 

 

K bodu 7 – Schválenie zmluvy o zriadení vecného bremena – 11265-Ovčiarsko-Kľuky-

rozšírenie NNK 

 

Starosta otvoril bod rokovania a predniesol informáciu o tom, že OZ už v minulosti schválilo 

tento zámer a v súčasnosti je nevyhnutné schváliť finálne znenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena.  

 

Po krátkej diskusii starosta predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov OZ o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje zmluvu o zriadení vecného bremena – 

11265–Ovčiarsko–Kľuky–rozšírenie NNK. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Juraj Galbavý 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 8 – Rôzne 

 

V rámci bodu starosta predniesol informáciu o skutočnosti, že na pracovné cesty bude 

používať aj súkromné motorové vozidlo. Keďže poslanci OZ už na predchádzajúcom 

zasadnutí vyjadrili súhlasné stanovisko, starosta predložil poslancom OZ návrh dohody 

o používaní súkromného vozidla a požiadal o schválenie návrhu uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje dohodu o používaní súkromného 

motorového vozidla na služobné účely. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Juraj Galbavý 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Starosta v pokračovaní bodu predniesol nasledujúce informácie: 

- o organizovaní obecných hodov v termíne 11.6. – 13.6. 2021, pričom o tejto téme už 

komunikoval s regionálnym Úradom verejného zdravotníctva, 

- o organizovaní Jánskej vatry, dohodnutý bol návrh termínu 26.6.2021, 

- o opätovnej žiadosti o súhlas so zmluvou o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena pre vybudovanie transformátorovej stanice, pričom bol prepracovaný projekt 
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podľa pripomienok obce. Starosta ďalej konštatoval, že pre tento účel je nevyhnutný 

súhlas OZ formou uznesenia, pričom predniesol návrh uznesenia a požiadal poslancov 

OZ o hlasovanie: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena k projektu stavby „13859-Ovčiarsko-Kľuky-Zahustenie TS“ 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Juraj Galbavý 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Starosta v pokračovaní bodu predložil poslancom OZ cenové ponuky na ťažbu dreva na 

obecných pozemkoch s rozlohou 8.000 m2, ktorá je nevyhnutná z dôvodu vysychania lesov. 

Starosta pripomenul, že ide o ťažbu, ktorá bola už diskutovaná a súčasťou požiadavky obce je 

vyťaženie dreva, vyčistenie plochy a náhradná výsadba. Následne starosta požiadal poslancov 

OZ o pomoc s dohliadaním na ťažbu, aby sa predišlo prípadným nezhodám o množstve 

vyťaženého dreva. Po krátkej diskusii sa poslanci OZ zhodli na odporúčaní pre starostu prijať 

ponuku predloženú záujemcom o ťažbu p. Pavliakom, ktorý predložil najvyššiu ponuku a 

zaväzuje sa obci zaplatiť sumu 17 € za m3 vyťaženého dreva. 

 

V pokračovaní bodu starosta predniesol aj nasledujúce informácie: 

- informáciu o úmysle zvolať majiteľov lesných pozemkov a zabezpečiť fungovanie 

urbára v obci, 

- o kosení obecných pozemkov, ktoré vykonáva Matej Vršanský, pričom požiadal 

poslancov OZ o pomoc s vykosením aspoň priľahlých pozemkov v ich blízkosti, 

 

Po skončení informovania predniesol starosta návrh uznesenia: 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie informácie starostu obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Juraj Galbavý 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 13 – Interpelácie poslancov 
 

Poslanec Jozef Hasko navrhol vybudovanie závory na vstupe do obce pri p. Strážovcovi, aby 

sa zabránilo likvidácii obecných ciest pri zvážaní dreva. Starosta súhlasil s týmto návrhom 
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a doplnil, že je to nevyhnutné na dodržanie poriadku v obci a predchádzaniu spôsobovaniu 

škôd na obecnom majetku. 

 

Poslanec Jozef Hasko navrhol vybudovanie riadneho odvodnenia v Lipovej ulici pred 

vstupom na cintorín, od kostola. Predniesol návrh na zaradenie tejto aktivity do rozpočtu 

nasledujúceho roka. Starosta odpovedal, že úprava časti tejto ulice je súčasťou plánu 

rekonštrukcie obecných ciest v roku 2021 a podľa možnosti sa pri rekonštrukcii obecnej cesty 

na konci Lipovej ulice pripojí novo vybudované odvodnenie na už existujúce odvodnenie 

popri DCO. 

 

Poslanec Rastislav Vršanský požiadal všetkých poslancov OZ o pomoc pri organizovaní 

obecných hodov. Následne prebehla krátka diskusia o príprave občerstvenia a o možnosti 

nákupu nového stanu. 

 

Poslanec Jozef Hasko navrhol zvážiť využitie administratívnej budovy na zriadenie MŠ, 

pričom budova terajšej MŠ by sa mohla zachovať v majetku obce a v prípade potreby využiť 

na dočasné poskytnutie občanom, ktorí sa dostali do ťažkej situácie, pričom priebežne by sa 

terajšia budova MŠ mohla využívať pre iné potreby obce. Zároveň apeloval na skutočnosť, že 

je možné očakávať nárast počtu detí v súvislosti s rastom počtu občanov v obci. Starosta 

odpovedal, že táto možnosť využitia budovy už bola predmetom diskusie aj keď sa 

rozhodovalo o kúpe budovy. Jej využitiu pre účely MŠ v súčasnosti bráni skutočnosť, že obec 

v súčasnosti nemá k dispozícii prostriedky na rekonštrukciu pre tento účel a zároveň príjmy 

obce z prevádzky MŠ nie sú postačujúce na pokrytie rekonštrukcie a celkových nákladov, 

pretože príspevky na prevádzku MŠ sú obmedzené súčasným počtom detí. Zároveň doplnil, 

že ešte nie sú schválené prostriedky ani na prípravu projektu na úpravu budovy, takže 

konečné rozhodnutie ešte nebolo prijaté a bude záležať na možnostiach získania finančných 

prostriedkov z externých zdrojov na daný účel. 

 

Poslanec Jozef Hasko sa spýtal, či sa ide riešiť príprava nového územného plánu. Starosta 

odpovedal, že by to obec potrebovala, je však potrebná zhoda poslancov OZ na vyčlenení 

finančných prostriedkov. Starosta ďalej informoval, že vie schváliť individuálnu stavbu 

rodinného domu, avšak keď prichádzajú investori s požiadavkami na výstavbu vo väčšom 

rozsahu, tak im navrhuje, aby si v prípade potreby zaplatili prípravu doplnku k územnému 

plánu obce v rámci svojho projektu. Vždy však vyžaduje vybudovanie úplnej infraštruktúry 

tak, aby bola napojená na už existujúcu infraštruktúru obce a boli splnené všetky podmienky 

dané legislatívou. Zároveň navrhol, aby sa nezačínalo v súčasnosti s prípravou nového 

územného plánu, keďže je pravdepodobné, že už sa pravdepodobne nepodarí dokončiť ho 

a schváliť do konca volebného obdobia, pričom je možné, že po voľbách môže dôjsť k zmene 

a novo zvolení zástupcovia obce sa nemusia s pripraveným návrhom stotožniť, takže by boli 

prostriedky vynaložené na jeho prípravu opäť stratené. Starosta ďalej uviedol, že v prípade 

opätovného zvolenia navrhne prípravu nového územného plánu hneď na začiatku nového 

volebného obdobia, aby bolo možné ho spoločne vypracovať a následne aj schváliť. 

 

Poslanec Jozef Hasko navrhol úpravu stojiska kontajnerov separovaného odpadu a zriadenie 

nového stojiska pre štyri kontajnery pri obecnom moste pri Pecisku. Starosta odpovedal, že 

pri Pecisku je vhodné miesto, avšak nerád by premiestňoval kontajnery na papier a plasty do 

inej lokality, keďže na súčasnom mieste sú veľmi vyťažené, pričom tento odpad dovážajú aj 

ľudia, ktorí nie sú občanmi obce a pre nich je toto umiestnenie vhodné a radšej bude mať 

odpad v kontajneroch, než na nelegálnych skládkach v okolí obce. Zároveň poukázal na 

skutočnosť, že vybudovanie riadneho stojiska je veľmi drahé a pri plnení v súčasnosti 
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odsúhlasených priorít obec nedisponuje dostatkom finančných prostriedkov na realizáciu 

ďalších návrhov. Starosta a poslanci OZ sa zhodli na zapracovaní tohto zámeru do rozpočtu 

podľa možností v nasledujúcich rokoch. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie interpelácie poslancov OZ obce 

Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite): 6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

Ospravedlnení poslanci (menovite): 1 poslanec – Juraj Galbavý 

Hlasovali za (menovite):              6 poslancov – Juraj Čillík, Ľuboš Ballay, Ing. Ľuboš Tóth, Rastislav 

Vršanský, Bc. Jozef Hasko, Ing. Peter Palko PhD. 

                proti (menovite):   0 poslancov 

                zdržali sa (menovite):   0 poslancov 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 14 – Záver 

 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. Zasadnutie 

OZ bolo ukončené o 19:56 h. 

 

 

V Ovčiarsku, 27. 5. 2021 

 

 

Zapísal: Ing. Ľuboš Tóth 

 

 

             Ervín Schmieger 

             starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: Bc. Jozef Hasko  ________________________ 

 

    Ľuboš Ballay   ________________________ 


